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F 40025 - MONT-DE-MARSAN Cedex 
FRANCE 

 
 

September, 3, 2008 
 
Dear Mr President, 
 
The North Atlantic Salmon Fund (NASF) has been engaged for a long time in actions to protect the 

wild North Atlantic salmon. Our interventions concern, for example, negotiating with commercial 
fishermen in order to reduce or suspend salmon fishing in the high seas or in coastal zones. 

 
NASF pays attention to the efforts being conducted for the restoration of the Atlantic salmon in the 

Adour basin, and the Institution Adour pays attention to efforts conducted at an international scale, as 
you proved it by taking part in various meetings organized by NASF. 

Therefore, I am happy to inform you that our organization will consider contributing to the restoration 
of the Atlantic salmon stock in the Adour basin led by the Institution Adour for year 2007, with a 
financial support of 3.000€, as for past years. 

 
Sincerely yours, 
 
 
 
 
Orri Vigfússon 
NASF Chairman 
 
 
Monsieur le Président, 
 
Le North Atlantic Salmon Fund (NASF) est engagé, de longue date, dans des actions visant à la 

sauvegarde du saumon atlantique. Nos interventions portent, par exemple, sur des négociations de 
réduction ou de suspension de la pêche du saumon au filet, tant en haute mer que dans les zones 
côtières. 

Le NASF est attentif aux efforts engagés pour la restauration du saumon dans le bassin de l’Adour, 
tout comme l’Institution Adour est attentive aux efforts menées à l’échelle internationale, ainsi que 
vous l’avez prouvé en participant à plusieurs réunions auxquelles nous vous avions invités. 

C’est pourquoi j’ai l’honneur de vous informer, par la présente, que notre organisation étudiera avec 
bienveillance sa participation à l’opération de reconstitution du stock de saumon atlantique menée par 
l’Institution Adour pour l’année 2007, par un versement d’un montant de 3.000€, comme pour les 
années précédentes. 

 
Recevez, Monsieur le Président, l’assurance de ma considération. 
 
 
Orri Vigfússon 
 
Président du NASF 


